
Skolebestyrelsesmøde Resenbro Skole 

Mødedato: 14. jan. 2025 

Tidspunkt: 19.00-21.30 

Deltagere: Christopher, Alex, Niels, Mette, Christina, Stinne 

Personalerepræsentanter: Betina, Dorte 

Ledelsesrepræsentanter: Helle, Michael 

Mødeleder: Christina 

Referent: Dorte 

Afbud: Louise 
 

Dagsorden/referat 
(O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning/udtalelse) 

 

Emne Bemærkninger  

1. Dialogmøde 

med forældreråd 

(O,D,B) 

SB har inviteret forældrerådene til fælles drøftelse. Spørgsmålene 

som drøftes er: 
 

 

- Status for de enkelte klasser - hvilke succeser/udfordringer 

har forældrerådet haft i løbet af året? Hvordan har arbejdet 

med de sociale arrangementer været? 

- Kontaktforældrenes ønsker om, hvilke emner 

skolebestyrelsen skal have på dagsorden i deres arbejde 

fremover.  

- Skolebestyrelsen orienterer kontaktforældrene om 

skolebestyrelsesarbejdet samt relevante emner angående 

skolens virksomhed (bl.a. Folkeskolens Kvalitetsprogram, 

Kapacitetsudfordringer og arbejde med ro i klasserne.) 

- Skolebestyrelsens ønsker om hvilke emner 

kontaktforældrene skal formidle videre til klassen.    

 

Bemærkning: Det er vigtigt, at skolebestyrelsen på det efterfølgende 

møde har mulighed for at behandle de emner, som blev drøftet 

sammen med forældrerådene. 

 

Referat: 

Bh.kl. Camilla (S), Heidi (L+L): Forældrerådet har sat gang i 

legegrupper, hvor én forældre afholder med 4-5 børn. Det ser ud til 

at fungerer godt. Fødselsdagene afholdes 4 gange om året (sommer, 

efterår, vinter, forår), så der er flere forældre til at afholde 

fødselsdagene. Børnene tegner altid en tegning til 

fødselsdagsbarnet. Forældrerådet påtænker at afholde 3-4 

arrangementer om året og meget gerne ude.  

Der er også tanker om dameaften og herreaften for forældrene. 

 

1.kl. Annette (R+K), (Heidi – L+L): Der er forældre fra begge hold 

i forældrerådet. Alle arrangementer afholdes fælles for hele 

19.00-

20.15 



årgangen og det fungerer rigtig godt. Legegrupperne kan afholdes 

over 2 måneder og december/juni er fri for legegrupper. 

Forældrerådet prikker til de forældre, der skal afholde legegrupper i 

starten af måneden, så legegrupperne bliver afholdt. Fødselsdage 

afholdes mest samlet, men også pige/drenge for sig. De afholdes 

ikke for hvert hold. Der er god kommunikation mellem forældrene i 

klassen. Forældrerådet har også fint samarbejde med forældrerådet i 

2.kl. 

 

2.kl. Line (A+V) 3 store arrangementer om året med god opbakning 

til alle arrangementerne. Nemt at få forældrene til at melde sig. 

Legegrupper er svære at få presset ind i hverdagen og flere 

legegrupper bliver ikke afholdt. Der er altid 2 hold forældre til at 

afholde en legegruppe med både fordele og ulemper, da det kan 

være svært at finde et tidspunkt begge hold forældre kan, men det 

kan være sværere at transportere flere børn. God kommunikation 

mellem forældrene i klassen. Fint samarbejde med forældrerådet i 

1.kl.  

God idé at lade børnene skrive fødselsdagshilsner til hinanden, så de 

oplever glæden ved at give. 

 

3.kl. Toke (S+S), Tina (VS): Der er ikke så stor udskiftning i 

forældrerådet, da det kan være svært at få nye til at melde sig. 

Legegrupperne fungerer også med 2 hold forældre og 2 måneder til 

at afholde. December og juni er fri for legegrupper. Der er 3-4 

arrangementer om året med større tilslutning end før, hvor der var 

mindre tilslutning.  

Klassetur i skoletiden, hvor forældrerådet deltager. Klassen har bl.a. 

været i LEGO House og Den Gamle By. Begge steder rigtig gode 

udflugtsmål med fagligt indhold.  

Halloween grupper - så alle børn havde nogen at gå med.  

 

4.kl. Annette (R+K): Legegrupperne er der ikke den store interesse 

for og da der kun er 9 drenge, så er det nemmere at arrangere 

legeaftaler i løbet af hverdagen. Der er 2 arrangementer om året for 

hele klassen. Forældrerådet har også haft godt samarbejde med 

forældrerådet i 5.kl. omkring et fælles arrangement. 

 

5.kl.   

 

6.kl. Christina (MS): Årshjul for arrangementerne, så man kan se, 

hvornår arrangementer ligger. Der er okay tilslutning til 

arrangementerne. Klassekassen har tjent mange penge på ”Fald-i-

vand” maskinen til byfesten. Maskinen er i høj kurs, når nu klassen 

forlader skolen. Der er ikke så mange fødselsdage, men god 

opbakning til dem, der afholder fødselsdage. Forældrerådet afholder 

hyttetur i den sidste uge af skoleåret. 



Spisegrupper fungerer med blandet succes. Fungerer bedst i 

weekenderne, da børnene har mange fritidsinteresser i løbet af 

hverdagen. 

 

Ønsker fra kontaktforældrene til emner, som skolebestyrelsen skal 

drøfte: 

- Stien mellem børnehaven og skolen er meget smal og mørk. 

Forældrene opfordres til at gå på kommunens hjemmeside og give 

et praj. Stien er ikke skolens, så skolen kan ikke gøre noget. Mange 

henvendelser kan være effektivt. Der kommer nye lamper på 

SFO´ens gavl, så der er bedre lys i og omkring cykelskuret. 

- Cykelskuret: Der er rigtig mange cykler og ikke så meget plads.  

- Mulighed for mikrobølgeovn, som børnene kan bruge? Det er 

ikke en mulighed, da personalet skal have hygiejnekurser for at må 

lave mad til børnene og det er ikke muligt. 

- Køleskabe i klasserne? Det er heller ikke muligt, da det er 

forældrene, der skal stå for rengøring af køleskabene og erfaringen 

siger, at det ikke bliver gjort. 

- Busruten - Midttrafik: Kan skolen have indflydelse på, hvornår 

bussen kører i løbet af dagen? Skolebestyrelsen informerer om, 

hvornår høringssvar skal indsendes og opfordrer forældrene til at 

indsende et høringssvar med flere medunderskrivere. 

Skolebestyrelsen vil også indsende et høringssvar, som sendes rundt 

inden tid. 

- Sprog og opførsel, lydniveau: Der opleves et meget højt 

lydniveau og et meget grimt sprog især i garderoberne om 

morgenen og når, der ikke er faste kendte voksne i klassen, men 

også til fødselsdage hjemme. Skolen har hele tiden fokus på sprog 

og opførsel - særligt gennem skolens ordensregler. Arbejdet med 

sprog og opførsel er altid et samarbejde mellem forældrene og 

skolens personale.  

 

Kapacitetsudfordringer: 

Der arbejdes benhårdt på at få udbygget skolen, men det er endnu 

ikke besluttet politisk, hvor mange midler vi bliver tildelt. 

 

2. Orientering 

ved 

skoleledelsen 

(O) 

Skoleledelsen orienterer om relevante emner 

- Skolen lige nu 

- Forældremøde for kommende BHK:  

- Kapacitetsudfordringer 

- punkter til evt. 

 

Referat: 

Der er ganske almindelige skoledage lige nu, som starter med en 

frisk gåtur. Alle årgange går i løbet af ugen. 

 

Der er lige nu 37 børn indskrevet og der kan potentielt komme 41 

børn.  

20.15-

20.25 



 

Der er allokeret midler til udbygning af skolen og vi er blevet tildelt 

10 millioner (Jf. referatet fra møde i DSFU d.13.1.25).  

Heraf skal betales for leje af den pavillon, som skal anvendes indtil 

udbygningen, er færdig.  

 

3. Orientering 

ved SB-

formanden 

(O) 

Christopher orienterer om relevante emner 

 

Referat:  

Budgetforliget omkring løft af folkeskolerne blev ikke som ønsket, 

men som forventet blev midlerne allokeret til at dække et 

budgetunderskud fra 2024. Hvilket betyder at der ikke tilføres 

midler til folkeskolerne alligevel.  

 

20.25-

20.30 

4. Politik for 

brug af mobile 

enheder 

(O, D, B) 

Vi har i efteråret drøftet ønsket om at få opdateret skolens princip 

(nu politik) for brug af mobile enheder. På oktober mødet besluttede 

vi, at politikken skulle indeholde et afsnit om digital dannelse. 

Denne drøftelse skulle tages i personalegruppen og skrives ind som 

forslag.  

I vedlagte bilag er skolens forslag til politikken. Vi drøfter og 

beslutter den endelig tekst. 

 

Bilag: Politik for brug af mobile enheder 

 

Referat: 

Politikken sendes med referatet ud og skolebestyrelsen skal 

kommentere på det vedhæftede. Kommentarerne skal være sendt 

inden 30.1. Til næste møde gennemgås og godkendes politikken.  

 

20.30-

21.20 

5. Evt Louise trækker sig fra SB (tak for denne gang, Louise). Vi søger 

efter et nyt medlem frem mod kommende møder. 

 

   

NB Husk næste møde foregår på Langsøskolen sammen Voel og 

Langsø. Vi mødes måske kl.17.  

 

 

 
Møderække kommende år.  

Dato  Kage 

5. Tirsdag d. 14. januar 2025   

6. Onsdag d. 5. februar 2025 Fællesmøde med Langsø + Voel  

7. Torsdag d. 27. marts 2025   

8. Onsdag d. 14. maj 2025   

9. Tirsdag d. 17. juni 2025   

 



 

•Skoleårets planlægning 2025 -
2026

•Orientering om afsluttet 
regnskab for 2024

•Godkendelse af skolens budget 
for 2025

•Skolebestyrelsens årsberetning, 
skoleåret 2024 – 2025

•Høringssvar til budget 2025

•Kapacitetsudvidelse

•Revidering af ordensregler

•Tilsyn af "Princip for den åbne 
skole"

•Tilsyn af "Princip for 
skolebestyrelsens arbejde med 
skolens budget

•Orientering om budget 2025

•Forpligtende samarbejde med 
Langsøskolen, (Sejs Skole) og 
Voel Skole

•Overgangen fra Resenbro Skole 
til Langsøskolen

•Tilsyn af Ordensregler 

•Tilbagemelding fra dialogmøde

•Kapacitetsudvidelse

•Tilsyn af "Princip for 
skolehjemsarbejdet"

•Tilsyn af "Princip for 
undervisningens organisering"

•Tilsyn af "Princip for 
skolebestyrelsens arbejde med 
skolens budget"

•Rammesætning af 
skolebestyrelsesmøder jf. 
forretningsordenen

•Eventuel revidering af 
forretningsordenen

•Kort overblik over 
skolens/skolebestyrelsens 
principper, strategier og 
politikker

•Kvalificering/godkendelse af 
årshjul for 
skolebestyrelsesmøder

•Fleksibel sommerferiepasning

•Skolebestyrelsen – hvem er vi, 
og hvad vil vi?

•Orientering om børnenes 
trivselsundersøgelse

•Kapacitetsudvidelse

Skolebestyrelsesmø
der

2024 - 2025

Årshjul

Efterår

Tirsdag d. 27. 
august

Onsdag d. 25. 
september

Torsdag d. 30. 
oktober

Vinter

Mandag d. 9. 
december
Tirsdag d. 14. 
januar 

Onsdag d.   5. 
februar

Forår/so
mmer

Torsdag d. 27. 
marts

Onsdag d. 14. 
maj

Tirsdag den 
17. juni


